
Protokoll styremøte i Friskis&Svettls Tønsberg 

Onsdag 02. oktober 2024 kl. 17.00-20.00. Færder VGS 

Til stede: Anette Loennechen, Anne Grethe Helgesen, Rebekka Gudem, Dag Bygland 
Christiansen, Jørn Reiersgård, Terje Nundal, og Inger Merete Dokken. 

66.24 Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden 

• Godkjent 

67.24 Status administrasjon, økonomi og medlemsmasse 

• 23 beta lende medlemmer i september mot 8 i budsjett, 16 er helt 
nye/tilbakevendende. Totalt pr september er 380 medlemmer mot 
416 i budsjett - 388 medlemmer for sam me periode i 2023. 

• 71 x 30 dagers kort i september mot 95 i budsjett. 

• 7 halvårskort voksen i september mot O i budsjett. 
• 4 klippekort i september mot 3 i budsjett. 

• Økonomi og regnskap pr. 30. september 2024 
► Driftsinntekter: kr. 585.433 (budsjett kr. 638.887) 
► Driftskostnader: kr. 524.042 (budsjett kr. 610.966) 
► Driftsresultat: kr. 61.391 (budsjett kr. 27.921) 

• Rett i overkant av kr. 53.000 mindre i inntekt på aktivitetskort, 
medlemskontingent og tilskudd enn budsjett. 

• Kr. 50.000 mindre utgifter på interne møter og kurs enn budsjett. 
• Rett i overkant av kr. 5.200 mindre brukt på utstyr enn budsjett. 
• Rett i overkant av kr. 16.700 mindre utgifter på klær/sko funksjonærer 

enn budsjett. 

• Rett i underkant av kr. 6.200 mer brukt på Data/EDB kostnader. 
Mesteparten er for betaling av integrasjon mot NIF gjennom Ru bie 
som vi ikke visste om ble innført. 

• Kr. 11.000 mindre utgifter på reklame enn budsjett. 
• Rett i overkant av kr. 2.500 mindre kostand på FB annonsering enn 

budsjett. 
• Rett i overkant av kr. 2.800 mindre utgifter på omkostninger 

nettbetalinger enn budsjett. 
• Rett i underkant av kr. 3.800 mer utgifter på TONO avgift enn budsjett 

- dobbelt fra 2023, 
• Ellers ingen store awik i forhold til budsjett. 

• Gikk i gjennom prognose for resten av året. 



Statistikk aktivitetskort 
Solgte kort - statistikk pr september 2023 og 2024 

Voksen 23 Voksen 24 Budsj. Pr sep, 24 Ungdom 23 Ungdom 24 Budsj. Pr sep. 24 
Klippekort 18 21 19 
30 dagers kort 501 522 578 
Halvårskort 

Årskort 

Klippekort 
30 dagers kort 
Halvårskort 

Årskort 

68.24 

69.24 

91 108 107 2 1 1 

80 79 96 1 1 

Solgte kort - statistikk pr september 2023 og 2024 
Tilrettelagt 23 Tilrettelal<t 24 Budsj. Pr sep. 24 Familie 23 Familie 24 Budsj. Pr sep. 24 

l 0 9 7 11 
3 3 4 7 8 8 

Årshjul 
• September: 

Treningskonkurransen er i gang. 
FriskisMix ble gjennomført, positivt med 1,5 timers treninger. 

• Oktober: 
Leder- og vertsmøte gjennomføres 17 /10. 
Blir supportmøter med funksjonærene. De kan velge mellom l av 2 
dager: 
Mandagsgruppa: 23/10 eller 29/10 med Terje. 
Tirsdagsgruppa: 21/11 eller 28/11 med Anette. 
Onsdags- og torsdagsgruppa: 4/11 eller 5/11 med Espen. 
FS Dagen e gjennomføres 27 - 28/10 - 21 funksjonærer fra oss som 
deltar. 
Administrasjon sjekker opp om det er mulig å sende krav om 
egenandelen på kr. 800 fra klubb Vipps. 

• November: 
Planlegge rabattert pris ut sesongen i desember mot binding neste 

år. 
Sette i gang vervekampanje lik den i fjor. 
Planlegge FriskisMix med julevri. 

Statusrunde ansvarsområder 
• Kommunikasjon/Markedsføring 

Fin reportasje om oss i Øyene i september. 
Rekrutteringsgruppa har jobbet med forslag til hvordan rekruttere 
flere medlemmer: 
o Fokus på hvorfor det er bra å trene hos oss, vi har verter som 

ønsker de velkommen i døra og som vei leder ved behov, vi har 
stor takhøyde - kom som du er. 



o Flere vervekampanjer gjennom året - kanskje arrangere 
treningstime for bare menn? 

o Sende ut jevnlig nyhetsbrev til eksisterende medlemmer med 
litt diverse info om f.eks. hvor mange nye medlemmer vi har 
fått siden forrige brev, oppfordre til å ta med en venn etc. 

- Mye er gjort og forsøkt tidligere for å rekruttere uten særlig 
suksess. 

- Fokus på sosiale medier og annonsere/fremme innlegg der. Dele 
noe av det som legges ut på instagram på facebook også. Bilder 
med mere «liv» får mer oppmerksomhet. 

- Lage gavekort på trening til jul. 

• Utdanning 

- Vi er i dialog med en kandidat som ønsker å ta lederutdanning som 
vi sender på Ettankurs neste år. 

- Fortsetter med å «speide» på treninger for å se hvem som kan 
passe til å bli ledere og sende de på Ettankurs. 

• Lederansvarlig 

- Når ledere trenger vikar på sine timer så løser det seg alltid. 
Lederne stiller opp for hverandre. 

- 2 nye mikrofoner og 2 sendere er kjøpt inn. l av hver til sal og 
spinning. Det er også kjøpt inn 4 neopranholdere - 2 til sal og 2 til 
spinning. 

- 2 ledere har ytret ønske om mer utstyr til treningene sine men 
awenter enn så lenge. 

- Ny roll-up var ødelagt og er reklamert på. Vi får ny og håper den er 
bra. De 3 siste vi har hatt har fort blitt ødelagte. 

• Vertsansvarlig 
Fungere fint når verter trenger vikar eller bytte av timer, løser seg 
alltid. 

70.24 Aktivitetskort og priser 2025 

• Fra neste år kutter vi ut halvårskort for alle. Følgende kort og priser ble 
vedtatt: 
- Årskort voksen kr. 2.390- familie kr. 4.190 
- Årskort ung/tilrettelagt kr. 690 

- 30 dagers kort u/binding kr. 259 
- 30 dagers kort m/12 mnd. binding kr. 229 
- Klippekort kr. 780 
Nytt fra neste år er at årskort og 30 dagers kort m/binding skal gjelde i 

12 mnd. fra kjøpsdato og ikke fast satte datoer fra-til som vi har nå. 
Medlemskontingenten øker til kr. 250 i 2025 som vedtatt på 
årsmøtet. 



71.24 Ny hjemmeside 

• Ansvarlig for oppbygging er Rebekka og administrasjon. Norge vi kurse 
oss ca. november. 

72.24 Strategiplan 2025 - 2028 

• layout av dokumentet redigeres av administrasjon og legges ut på 
Basecamp. 

Redigering av seiv planen gjøres av styreleder, lederansvarlig og 

utdannings- og økonomiansvarlig og skal vedtas av styret senest siste 
styremøte før jul. 

73.24 Innkommen post 

• Heis ute av drift uten at vi får beskjed 
Har tatt dette med skolen og gitt beskjed om viktigheten av at vi får 
beskjed når den er ute av drift og også når den virker igjen. 

• Tripletex har varslet en liten økning i priser fra 1/1-25 - utgjør ca. kr. 
160 i mnd. Vi må betale for alle som har lesetilgang i tillegg til 
ordinærtilgang for styreleder og administrasjon, Dette er kr. 64 pr pers 
pr mnd. Pr i dag har vi 3 med lesetilgang. 

74.24 Eventuelt 

• legge inn et nytt fast punkt på agenda til styremøter: 
- Saker til oppfølging. 

• Idrettens Office 365 standard inneholder standard Teams til 
kommunikasjon og Sharepoint til tildeling/lagring. Koster kr. 2.500 i 
året. Dersom vi skal ha den utvidede utgaven hvor vi bla. kan koble på 
alle funksjonærene så koster denne kr. 6.500 i året. Terje og Jørn 
sjekker litt mer og ser om det er andre muligheter/løsninger. 

• Det vil bli fellesbestilling av klær gjennom Wackes i Sverige. 

• Kan hentes ut rapporter/statistikk fra Rubic i forhold til 
medlemsoppmøte på treningene. 

• Styremøtet som er satt opp 4/12 flyttes til 11/12. 

Neste styremøte er 6. november. 

Tønsberg 02.10.2024 
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